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Sammanfattning 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att 

plantera lökväxter i större grupper i Enskede gårdsparken och 

Lindeparken. Förvaltningen föreslår att förslaget om plantering av 

lökväxter i Lindeparken och Enskedeparken (Enskede gårdsparken) 

bifalles under förutsättning att planteringen inte står i motsättning 

mot det kommande blomsterprogrammet. 

Bakgrund 

Stadsdelsnämnden har, av Villaföreningens Lindegårds Parkgrupp, 

mottagit ett medborgarförslag om att plantera lökväxter i större 

grupper (förslagsvis påskliljor eller andra som inte äts upp av 

rådjuren) i Enskede gårdsparken och Lindeparken.  

 

Ärendets beredning 

Detta ärende har beretts av Lokal- och stadsmiljöavdelningen. 
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Förvaltningens svar 

I Stockholms stad är det Trafikkontoret som står för stadens 

blomsterprogram i vilket större arrangemang av blommor 

specificeras. Säsongen inleds med vårblomningen under den senare 

delen av april. Under 2014 planterades 250 000 lökar och plantor i 

762 urnor och 25 rabatter runtom i staden. Utplanteringen sker i tre 

omgångar – vår, sommar och höst – och växtvalet anpassas efter 

tidpunkten. Blomsterprogrammet för 2015 är under framtagande.  

 

Stadens blomsterprogram innebär dock inget hinder för de enskilda 

stadsdelarna att plantera på platser som inte finns med i 

blomsterprogrammet. Förvaltningen föreslår därför att 

medborgarförslaget bifalles under förutsättning att planteringarna 

inte innebär några motsättningar mot tankarna i det kommande 

blomsterprogrammet. 

 

Kostnaden är svår att uppskatta, men det bedöms inte innebära 

något större ekonomiskt åtagande att plantera lökväxter. Kostnaden 

kan med alla sannolikhet bäras inom befintlig budget. 

 

Bilagor 

Medborgarförslag, dnr 1.2.4.-670/2014, 2014-11-18. 

 


